
Zápis ze SR 7. května 2020 

Přítomni: Jana Střelcová, Vladimír Tikal, Josef Nepomucký, Vít Molva 

1) Dopis trenérům, zda budou pokračovat v trénování 

a. Jana sdělila, že odpověď nemá od Milana Machotky, Filipa Hejkrlíka, Ondřeje 

Čerepušťáka a Adély Vaňkové. Ostatní pokračovat chtějí. Machotkovi zavolá Pepa, 

s Filipem a Ondrou se bude jednat přímo na stadioně (Vítek, Pepa). 

2) Příspěvky na příští rok 

a. Odsouhlasen návrh Jany, že se na vyžádání bude vracet 60 % z neodtrénovaných 

týdnů. U mladšího žactva a přípravky se jedná o 360 Kč u staršího žactva o 180 Kč. 

Dorost, junioři a dospělí se budou řešit individuálně. 

b. Informace o možnosti vrácení této částky bude v přihlášce a budou o ní informováni i 

trenéři jednotlivých skupin. 

c. Výše poplatku (oddílového příspěvku) pro závodníky nezávodící za Spartu, kteří 

využívají k tréninku náš areál, případně i trenéra, bude řešena individuálně. Evidence 

těchto osob se bude provádět pomocí sdílené tabulky, kterou vytvoří Vítek. 

3) On-line přihláška 

a. Jana předložila SR návrh dokumentů, který budou vyplňovat rodiče online, pokud 

budou pokračovat v trénování i příští rok. Pan Tikal připomínkoval. Jana připomínky 

zanese a dokumenty poté dodá trenérům k distribuci mezi svěřence. 

4) Soutěže družstev 

a. Pan Tikal informoval o plánovaných závodech družstev. Prozatím jsou dané 3 náhradní 

termíny ligy (4.7., 18.7. a 8.8.) s tím, že liga by měla být uzavřená, bez možnosti 

postupu nebo sestupu. Závěr je ale takový, že nic není jisté a že termíny se mohou 

operativně měnit v závislosti na situaci ohledně vládních omezení v souvislosti 

s koronavirem. 

5) Soustředění 

a. Jana předala informaci o počtech přihlášených na jednotlivá soustředění. 

b. Dále konstatovala, že stále není vyřešen druhý trenér k Martině Bejdové na 

soustředění do Vysokého Mýta. 

c. Pan Tikal zkontroluje zaplacené zálohy a podá informaci SR o stavu do 14.5. 

6) Provoz stadionu 

a. Od 11. května může být na stadionu až 100 lidí najednou. Vnitřní prostory, lze využít 

jen posilovnu pro  individuální tréninky. 

b. Stále platí nutnost zapsat jmenovitě svěřence do sdílené tabulky na konkrétní den a 

čas. 

c. Je nutné držet rodiče mimo areál, aby netrávili celou dobu tréninku v areálu. 

d. Od 11. května je areál otevřen pro veřejnost. 

e. V případě nepříznivého počasí se trénink ruší bez náhrady. Tuto informaci předají 

trenéři rodičům. 

7) Buňky 

a. Otázka přesunutí skříněk odložena na později. 

b. K provozu buňkoviště, čekáme na podklady od Asociace. 

8) Závody 

a. Kamera by měla být doručena zpět do Prahy v nejbližších dnech. Došlo k aktualizaci 

panem Blažejem. Ten rovněž sdělil, že počítač je už starý, a že by bylo potřeba pořídit 

nový, který by on zajistil i se softwarem ke kameře. Pepa informoval o možnosti mít 



počítač levněji přes pana Střelce. Diskutována otázka spolupráce mezi Spartou a 

panem Blažejem. Pan Tikal zjistí možnost odložení platby za počítač u pana Blažeje. 

b. Počítač k atletické kanceláři předala Jana Pepovi, který si ho vzal na starost. 

c. Do oddílu by měl být dodán větroměr, který doručí Petr Dubský nejpozději do 1. 

června. 

d. Závody 1. června: Vítek s Pepou zašlou panu Tikalovi rozsah disciplín, které budou 

v areálu tento den probíhat společně s kategoriemi, pro které budou závody určeny.  

1. 6. budou závody uzavřeny pouze pro náš oddíl. 

9) Inventura 

a. Pepa informoval, že je hotová. 

b. Konstatováno, že disky 0,75 kg praskají. Objedná se jich více a rozbité se zašlou na 

reklamaci. 

c. Nepoužitelné náčiní (křivé oštěpy, gumové disky…) bude rozdáno mezi atlety. Na 

trenérské radě bude sděleno, že je možné rezervovat si náčiní u Pepy, který má na 

starosti rozdávání. Následně si atleti odnesou náčiní domů. 

10) Trenérská rada 

a. Bude svolána na 20. května v 18:15. 

11) Provoz posilovny 

a. Od 11. května bude možné využívat posilovnu v rámci individuálního tréninku (tzn. 

Trenér + max. 8 svěřenců). 

12) Odměny trenérům 

a. Pan Tikal informoval, že byly vyplaceny, dle dohody. 

13) Hostování 

a. Všechny hostovací lístky byly se souhlasem odeslány v termínu včetně Martina Staška. 

14) Finanční příspěvek na přípravu 

a. Atleti budou obeznámeni emailem o výši příspěvku po 14. květnu. 

15) Čestné prohlášení 

a. Stále nedodala Šárka Kudlerová a Čeněk Kadaně. Jana bude urgovat. 

16) Kooptace a MVVH 

a. SR se shodla na tom, že kooptovat v době, kdy s velkou pravděpodobností bude další 

MVVH je zbytečné, a tudíž kooptaci odloží. 

b. Pepa informoval, že už sbírá podpisy pro svolání další MVVH a požádá o to Dozorčí 

radu. Jana sdělila, že připojí svůj podpis pro svolání v případě, že pan Machura stáhne 

žalobu. V opačném případě je MVVH dle jejího názoru zbytečná, protože výsledek 

soudu může zrušit volby z 10.2.2020, a tudíž i tato volba nebude platná. Vítek rovněž 

nesouhlasí se svoláním MVVH za podmínek, že její rozhodnutí může být pouze 

dočasné. 

17) Další zasedání SR bude po skončení trenérské rady 20.5.2020. 

 

 

Zapsal Vít Molva 


